
 

 

 

 

ZITTINGSVERSLAG RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN 

OPENBARE ZITTING VAN 28 MAART 2022 

 

AANWEZIG: Bram Wouters, algemeen directeur 

Steven Coppens, voorzitter 

Tim Vandenput, burgemeester 

Pieter Muyldermans, Annelies Vanderlinden en Joy Sergeys, 

schepenen 

Patrick Demaerschalk, Alain Borreman, Luc Meganck,  

Jo Portois, Julie Delwick, Caroline Lagrange,  

Véronique Desmet, Timothy Rowies, Kenny Verbeeck,  

Marijke Belsacl; Youri Vandervaeren, Eva De Bleeker en 

Maarten Bresseleers, raadsleden 
 

VERONTSCHULDIGD: Joris Pijpen en Marc Vanderlinden, schepenen 

Julie Bollue, raadslid 
 

 

* * * 

 

De voorzitter opent de openbare zitting 

 

* * * 

 

O.P.1 Secretariaat. Notulen openbare zitting 21 februari 2022. Goedkeuring. 

 

 

* * * 

 

O.P.2 Secretariaat. Opdrachtencentrale van de Vlaamse Gemeenschap voor 

afname van de Raamovereenkomst voor “Telecommunicatiediensten ten 

behoeve van de Vlaamse overheid, lokale en provinciale besturen“ 

 

Steven Coppens licht toe: "Net als de gemeente en het AGB zal ook het OCMW aansluiten 

op het raamcontract van de Vlaamse Overheid, dit zorgt voor uniformiteit en een 

gemakkelijker beheer." 

 

 

* * * 

 

O.P.3 Sociale dienst. Samenwerkingsovereenkomst met Agentschap Integratie 

en Inburgering voor sociaal tolken en vertalen. Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "Het gebeurt steeds vaker dat er geen gemeenschappelijke 

taal is tussen de vluchteling en de maatschappelijk werker. Vaak valt de cliënt terug op 

zijn of haar netwerk om te vertalen. Dit lukt echter niet altijd. Via deze 

samenwerkingsovereenkomst met het Agentschap Integratie en Inburgering krijgen we 

toegang tot een poule gecertifieerde sociale tolken." 

 

 

* * * 
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O.P.4 Dienst welzijn. Prijsherziening warme maaltijden dorpsrestaurant. 

Besluit. 

 

Steven Coppens licht toe: "De prijs voor het menu van het dorpsrestaurant werd 

vastgelegd in november 2017 op 8 euro per maaltijd. Het is niet de bedoeling dat de prijs 

de totale kost dekt, we bieden een sociaal tarief aan om de toegankelijkheid te vergroten 

voor alle bewoners. 

Echter moeten we deze prijs mee laten evolueren met de stijgende levensduurte. Een 

indexering is dus aan de orde. Er wordt voorgesteld om de prijs te laten stijgen met 1 

euro van 8 naar 9 euro per maaltijd." 

 

Jo Portois stelt volgende vraag: "Ik vroeg me af of er advies is gevraagd aan de 

seniorenraad?" 

 

Annelies Vanderlinden antwoordt: "Neen, maar verschillende senioren hebben mij verteld 

dat zij de 8 euro goedkoop vonden. Ze hadden al eerder een prijsstijging verwacht. Net 

als voor de warme maaltijden is er geen advies gevraagd. Het is gewoon een logisch 

gevolg van de stijging van de prijzen. Ik denk dat zij voor 9 euro een mooie maaltijd 

ontvangen." 

 

 

* * * 

 

Vragen en antwoorden. 

 

 

* * * 

 

Steven Coppens licht toe: "Ik zou Bram willen bedanken voor zijn laatste officiële 

optreden als algemeen directeur in deze gemeenteraad. We zijn samen beginnen te 

werken in 2018 na het vertrek van Geert. Je bent toen in de bres gesprongen om ons uit 

de nood te helpen. We hebben altijd goed samengewerkt, ik zie u niet graag vertrekken 

maar ik weet dat je graag terugkeert naar de privé. Ik wens u daar heel veel succes bij. 

Ik vermoed dat we elkaar nog gaan tegenkomen omdat Overijse en Hoeilaart niet ver 

van elkaar verwijderd zijn. Ik bedank u van harte voor het geleverde werk en 

samenwerking met mij."  

 

Tim Vandenput neemt even het woord: "We hadden deze morgen het laatste college en 

we hebben u daar al bedankt. We vonden dat het gepast was dat we u hier vanavond 

vanuit de gemeenteraad en college een klein cadeautje te overhandigen als bedanking 

voor wat je gedaan hebt voor de gemeente Hoeilaart. 

 

Tim Vandenput overhandigt het cadeautje uit naam van allen die aanwezig zijn. 

 

Timothy Rowies voegt toe: "Ik zou ook graag een woordje van dank willen uitspreken. 

Beste Bram , dit is uw laatste gemeenteraad en we vinden dit best jammer. Als 

fractievoorzitter van Pro Hoeilaart willen we jou ook bedanken voor alles wat jij betekent 

en gedaan hebt. Wij kunnen nog zeker op jouw werk voortbouwen. We hebben de 

samenwerking altijd als heel aangenaam ervaren. Je hebt heel wat uitdagingen samen 

met ons aangepakt en er waren mooie resultaten als gevolg van die samenwerking. We 

vonden het ook heel fijn wat je gedaan hebt rond de toegankelijkheid van deze 

gemeenteraad. Dat is ook een positief resultaat dat we met ons gaan meedragen. Ook 

het begrip dat je daarvoor had, vonden we zeer aangenaam. We willen jou van harte 

bedanken en wensen jou alle succes toe in jouw verdere carrière en jouw loopbaan." 
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De voorzitter sluit de openbare zitting. 

 

* * * 

 

Namens de Raad, 

get. Bram Wouters 

Algemeen directeur 

 

get. Steven Coppens 

Voorzitter 

Voor eensluidend afschrift, 
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